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1  ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΡΧΙΚΗ ΛΙΣΤΑ Αντίκαταστάθηκαν 13
διοικητές νοσοκομείων

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Επιφάνεια: 586.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΡΧΙΚΗ ΛΙΣΤΑ

Αντί κα τα στάθηκαν 
13 διοικητές 
νοσοκομείων
Με αλλαγές σε 13 ονόματα των επι
κεφαλής των μονάδων του ΕΣΥ σε 
σχέση με την αρχική λίστα ανακοινώ
θηκε χθες από το υπουργείο Υγείας π 
τελική λίστα των 111 νέων διοικητών 
νοσοκομείων, μετά την αντιπαράθε
ση κυβέρνησης και αντιπολίτευσης 
ως προς τα προσόντα τους. Σελ, 4



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΡΧΙΚΗ ΛΙΣΤΑ Αντίκαταστάθηκαν 13 διοικητές νοσοκομείων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Αλλαγές στη λίστα διοικητών
Με εντολή Μητσοτάκη το νπ. Υγείας προχώρησε σε επανέλεγχο των υποψηφίων

m

Τα τρία βασικά σημεία στα οποία θα αξιολογηθούν οι διοικητές σε πρώτη φάση αφορούν τη μείωση του χρόνου ανα
μονής στα Επείγοντα, τη σωστή λειτουργία των λογιστηρίων των νοσοκομείων και την ηλεκτρονική διακυβέρνηση.

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Με αλλαγές σε 13 ονόματα των επι
κεφαλής των μονάδων του ΕΣΥ 
ανακοινώθηκε χθες από το υπουρ
γείο Υγείας η τελική λίστα των 111 
νέων διοικητών και αναπληρωτών 
διοικητών νοσοκομείων, η αρχι
κή επιλογή των οποίων έχει προ- 
καλέσει τις τελευταίες εβδομάδες 
έντονες συζητήσεις και αντιπαρά
θεση μεταξύ της κυβέρνησης και 
της αντιπολίτευσης ως προς τα 
προσόντα τους. Μόλις διαπιστώ
θηκαν οι αστοχίες στην επιλογή 
ορισμένων διοικητών (π.χ. η τοπο
θέτηση δθχρονου στο νοσοκομείο 
της Καρδίτσας), ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης έδωσε σα
φή εντολη να «παγώσει» άμεσα η 
διαδικασία και να επανεξεταστεί 
όλη η λίστα των νέων διοικητών 
και των αναπληρωτών τους.

Ειδικότερα, σύμφωνα με τη 
χθεσινή ανακοίνωση του υπουρ
γείου Υγείας για τη νέα λίστα, σε 
έξι περιπτώσεις οι διοικητές και 
αναπληρωτές διοικητές που αρ
χικά είχαν επιλεγεί, παραιτήθη
καν και στη θέση τους ορίστηκαν 
νέοι από την τελική κατάταξη με 
τους «φιναλίστ» υποψηφίους της 
αρμόδιας επιτροπής αξιολόγησης 
του υπουργείου.

Εκτός από τις έξι αλλαγές που 
έγιναν λόγω παραιτήσεων -μετα
ξύ των οποίων και η έπειτα από 
«προτροπή» του υπουργείου πα
ραίτηση του δθχρονου Κωνστα
ντίνου Πατέρα-, ανακτήθηκε και η 
εντολή διορισμού επτά διοικητών 
και αναπληρωτών διοικητών, στη 
θέση των οποίων επιλέχθηκαν νέ
οι πάλι με βάση τις εισηγήσεις της 
επιτροπής. Στελέχη του υπουργεί
ου Υγείας ανέφεραν στην «Κ» ότι 
δεν τέθηκε θέμα παρατυπιών στα 
δικαιολογητικά που κατατέθηκαν 
για κανέναν από τους νέους διοικη
τές και ότι οι αλλαγές αφορούσαν 
την επιλογή των καλύτερων, από 
άποψη προσόντων, «φιναλίστ». 
Από το υπουργείο Υγείας επισημαί- 
νεται ότι το 77% των διοικητών εί
ναι κάτοχοι μεταπτυχιακών τίτλων 
σπουδών και διδακτορικών, ενώ το 
αντίστοιχο ποσοστό για τους διοι-

Εκτός από τις έξι 
αλλαγές λόγω 
παραιτήσεων, 
ανακλήθηκε και 
η εντολή διορισμού 
επτά διοικητών 
και αναπληρωτών 
διοικητών.

κητές των μεγάλων νοσοκομείων 
υπερβαίνει το δθ%.

Ετσι, με βάση τη νέα λίστα, σε 
μεγάλα νοσοκομεία της χώρας θέ
ση αναλαμβάνουν οι: Αναστάσιος 
Γρηγορόπουλος (Ευαγγελισμός), 
Χρήστος Αντωνόπουλος (Λαϊκό), 
Λευτέρης Μπούλιας (Γ. Γεννημα- 
τάς Αθηνών), Μάριος Τίγκας (Ιπ- 
ποκράτειο), Γιάννης Ηλιόπουλος 
(ΚΑΤ), Ηλίας Δαλαϊνάς (Σισμανό-

γλειο), Ολγα Μπαλαούρο (Αγιος 
Σάββας), Σπύρος Αποστολόπου- 
λος (Αττικόν) Ανδρέας Πλεμμένος 
(Ασκληπιείο Βούλας), Παναγιώτης 
Παντελιάδης (ΑΧΕΠΑ), Δημήτρης 
Κατσικονούρης (Πανεπιστημιακό 
Λάρισας), Γιώργος Χαλκιαδάκης 
(Πανεπιστημιακό Ηρακλείου).

Οι αλλαγές που έγιναν αφορού
σαν τις θέσεις διοικητών στα νοσο
κομεία Σύρου (νέος διοικητής είναι 
ο Mix. Ζουλούφος), Κω (Σταμάτης 
Βασιλειάδης), Καλύμνου (Γεώργιος 
Λαζηρίδης), Καρδίτσας (Δημήτρης 
Κεχαγιάς) και αναπληρωτών διοι
κητών στα νοσοκομεία Σισμανό- 
γλειο (Ιωάννης Ευθυμιάδης), Αγία 
Σοφία (Ιωάννης Παύλου), Παίδων 
Πεντέλης (Ευσταθία Κατοίκου), 
Σερρών (Παναγιώτης Πεγίδης), Θή
βας (Κωνστ. Χροναίος), Αμαλιάδας 
(Ειρήνη Αγγελάκου), Χανιών (Εμ
μανουήλ Μπολώτης), Σητείας (Μα
ρία Δαρατσιανού) και Νεαπόλεως 
(Βασιλική-Ειρήνη Χατζέα).

Αμέσως μετά την επικείμενη 
δημοσίευση στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως του διορισμού των 
νέων επικεφατής των νοσοκομεί
ων, αυτοί θα κληθούν να υπογρά
ψουν συμβόλαια αποδοτικότατος 
με συγκεκριμένους στόχους, βά
σει των οποίων θα αξιολογούνται. 
Οπως έχει δηλώσει ο υπουργός 
Υγείας, Βασίλης Κικίλιας, η αξιο
λόγηση θα γίνεται ανά τρίμηνο 
και σε περίπτωση που οι διοικητές 
κριθούν «ανεπαρκείς», θα απολύ
ονται αυτοδικαίως χωρίς αποζημί
ωση. Πηγές του υπουργείου Υγεί
ας ανέφεραν στην «Κ» ότι δεν θα 
υπάρξει περίοδος χάριτος για τους 
νέους διοικητές και ότι τα τρία βα
σικά σημεία στα οποία θα αξιολο
γηθούν σε πρώτη φάση αφορούν 
τη μείωση του χρόνου αναμονής 
των πολιτών στα Επείγοντα, τη 
σωστή λειτουργία των λογιστηρί
ων των νοσοκομείων και την ηλε
κτρονική διακυβέρνηση.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΟΠΥΥ: Πέντε μήνες χαλασμένος ο ανελκυστήρας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 251.03 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ένταση και διαξιφισμοί μεταξύ 
των ασφαλισμένων
ΕΟΠΥΥ: Πέντε μήνες χαλασμένος 
ο ανελκυστήρας

'Αλλη μια μέρα ταλαιπωρίας για τους ασφαλισμένους 
στο κτήριο του ΕΟΠΥΥ επί της Ηρώων Πολυτεχνείου 
στον Πειραιά. Ο ένας από τους δύο ανελκυστήρες εί
ναι εκτός λειτουργίας εδώ και πέντε μήνες, με αποτέ
λεσμα κάθε πρωί, να σχηματίζεται μια μεγάλη ουρά 
και να προκαλείται μεγάλος εκνευρισμός μεταξύ των 
ασφαλισμένων για το ποιος θα πρωτομπεί.
Η πλειοψηφία των ασφαλισμένων απευθύνεται στις υ
πηρεσίες του 5ου ορόφου για την υποβολή αίτησης 
σχετικά με δαπάνες που καλύπτει ο ΕΟΠΥΥ. Μόλις 
τέσσερα άτομα μπορεί να μεταφέρει ο εναπομείνας α
νελκυστήρας, ενώ δε λείπουν και οι περιπτώσεις εκεί
νες που κάποιοι "ζυγίζουν" με το μάτι κι αποκλείουν ό
σους διαθέτουν κάποια παραπανίσια κιλά.
Ουδείς, βεβαίως, πλην ελάχιστων εξαιρέσεων, σκέφτε
ται να ανέβει τις σκάλες των 5 ορόφων. Οσοι το τολμή
σουν, καταφθάνουν φουσκώνοντας και ξεφυσώντας 
με λιγοστές δυνάμεις στο 5ο πάτωμα και σωριάζονται 
στην πρώτη καρέκλα αφού πρώτα προμηθευτούν το 
νούμερο για να πάρουν σειρά. Ανεβαίνοντας δε... θαυ
μάζουν και τους χυμένους καφέδες και τα διάφορα μι- 
κροσκουπιδάκια που "στολίζουν", μέρες που είναι, 
τους ορόφους του παλαιού κτηρίου του Εθνικού Ορ
γανισμού Παροχής Υπηρεσιών Υγείας.
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1  Αναλαμβάνει νέος διοικητής στο Νοσοκομείο Βόλου
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 300.35 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αναλαμβάνει 
νέος διοικητής 
στο Νοσοκομείο 
Βόλου
Επαναβεβαιώθηκε 
ο διορισμός του Γιάννη Ντόκου 
από το υπουργείο Υγείας 
στην οριστική λίστα, που 
δόθηκε στη δημοσιότητα

Την εμπ ιστοσύνη του στο πρόσωπο του Γιάννη 
Ντόκου, ο οποίος αναλαμβάνει νέος διοικητής 
στο Νοσοκομείου Βόλου, επαναβεβαίωσε χθες 
το υπ. Υγείας δίνοντας στη δημοσιότητα την ορι
στική λίστα με τα ονόματα όλων των διοικητών 
των νοσοκομείων, μετά τις τροποποιήσεις που 
έφερε η επαναξιολόγηση.

Ο κ. Ντόκος αξιολογήθηκε ως ο καταλληλότε
ρος για να αναλάβει τα ηνία του Νοσοκομείου, 
καθώς έχει εξειδίκευση στα οικονομικά της 
υγείαςαλλά και πολύχρονη εμπειρία στο ΕΣΥ κα
θώς διατέλεσε αναπληρωτής διοικητής στο Νο
σοκομείου Βόλου από το 2010 έως το 2013 με 
διοικητή τον Άρη Ζαχαρόπουλο και για ένα διά
στημα διοικητής στο Αχιλλοπούλειο, όταν απο
χώρησε ο κ. Ζαχαρόπουλος. Πάντως όπως προ
κύπτει από τον νέο πίνακα που ανακοινώθηκε 
χθες, πανελλαδικά αλλάζουν 13 διοικητές νοσσ 
κομείων. Συγκεκριμένα έγιναναποδεκτέςοι πα
ραιτήσεις 6 επιλεγέντωνδιοικητών και αναπλη
ρωτών διοικητών και ορίζονται στη θέση τους 
νέοι. Παράλληλα ανακαλείται η εντολή διορι
σμού 7 διοικητών και αναπληρωτών διοικητών 
και ορίζονται στη θέση τους νέοι, εκ της αξιολο
γικής κατάταξης της Επιτροπής.

Στην 5η ΥπΕ έγιναν δύο αλλαγές. Η μία αφορά 
στον διοικητή του Νοσοκομείου Καρδίτσας 
όπου αναλαμβάνει ο Δημήτρης Κεχαγιάς στη 
θέση του παραιτηθέντα κ. Πατέρα και η δεύτερη 
στο Νοσοκομείο Θήβας όπου καθήκοντα διοι
κητή αναμένεται να αναλάβει ο Κων. Χροναίος.

Στα υπόλοιπα Νοσοκομεία της 5ης ΥπΕ με τη 
νέα απόφαση του Υπουργείου Υγείας διορίζον
ται διοικητές και αναπληρωτές οι παρακάτω:

0 διορισμός του Γ ιάννη Ντόκου στη θέση 
του διοικητή του Νοσοκομείου Βόλου 
επαναβεβαιώθηκε σύμφωνα με την ορι
στική λίστα, που δόθηκε χθες στη δημο
σιότητα από το υπουργείο Υγείας

Στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο της Λάρισας 
διορίζεται διοικητής ο Δημ. Κατσικονούρης, με 
αναπληρωτή τον Γ Αποστολίνα, στο Γένι κό Νοσσ 
κομείο Λάρισας διοικητής αναλαμβάνει ο Χαρά
λαμπος Μπαλής, που έχει διατελέσει υποδιοικη
τής στο Αχιλλοπούλειο. Στο Νοσοκομείο Τρικά
λων διορίζεται διοικητής ο Κων. Γρηγορίου, στο 
Νοσοκομείο Καρπενησιού διοικητής αναλαμβά
νει ο Δημ. Καρατσίκης, στην Άμφισσα ο Χαρ. Γε
ωργίου και στη Λειβαδιά διοικητής αναλαμβάνει 
ο θαν. Τσαντήλας ενώ τέλος στο Νοσοκομείο 
Χαλκίδας- ΚΥ Καρύστου- Κύμης διορίζεται διοι
κητής ο Ευάγ. Χατζημαργαρίτης.

Με αφορμή την οριστικοποίηση της λίστας, το 
υπουργείο Υγείας σε σχετική ανακοίνωση επι
σημαίνει ότι, το 77%τωνδιοικητώνείναι κάτοχοι 
μεταπτυχιακών τίτλων σπουδών και διδακτορι
κών. Το ποσοστό αυτό υπερβαίνει το 80% για 
τους διοικητές των μεγάλων νοσοκομείων, θα 
πρέπει να σημειωθεί πως η επαναξιολόγηση 
όλων των προσόντων των εν δυνάμει διοικητών 
(τίτλοι σπουδών, προϋπηρεσία, εμπειρία κ.α.), 
μετά από εντολή του υπουργού υγείας) ήταν ο 
βασικός λόγος για τον οποίο δεν έχει ακόμη δη
μοσιευτεί η απόφαση διορισμού στο ΦΕΚ.

Η χθεσινή ανακοίνωση της λίστας ανοίγει τον 
δρόμο για να ολοκληρωθεί αυτή η διαδικασία, 
ενδεχομένως μέχρι τέλος του χρόνου, δηλαδή 
την ερχόμενη εβδομάδα.

Ο νέος διοικητής του Νοσοκομείου Βόλου 
πάντως που ρωτήθηκε σχετικά από τον ΤΑΧΥ
ΔΡΟΜΟ χθες επισήμανε πως θα προβεί σε δη
μόσια δήλωση για τον διορισμό του, αφότου δη- 
μοσιευθεί η απόφαση του υπ. Υγείας στο ΦΕΚ.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προσλήψεις επικουρικών στο Αχιλλοπούλειο
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 107.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

) Προσλήψεις
επικουρικών
στοΑχιλλοπούλειο
Ζητά ο βουλευτής Μαγνησίας 
του ΣΥΡΙΖΑ Αλ. Μεϊκόπουλος

Ερώτηση στον υπουργό Υγείας με την οποία 
ζητά να προχωρήσει έγκαιρα στην έγκριση του 
σχετικού αιτήματος του Αχιλλοπούλειου Νοσο
κομείου Βόλου και της 5ης ΥΠΕ για την πρόσ
ληψη τεσσάρων ατόμων επικουρικού προσωπι
κού για το Τμήμα Καθαριότητας, κατέθεσε ο 
βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ Αλ. Μεϊκό-

πουλος.
Οπως τονίζει ο βουλευτής, μετά τη λήξη των 

συμβάσεων των 5 ατόμων που απασχολούνταν 
στο Τμήμα Καθαριότητας του Αχιλλοπούλειου 
Νοσοκομείου Βόλου (πλυντήρια), ο σύλλογος 
των εργαζομένων του Νοσοκομείου μαζί με την 
απερχόμενη διοίκηση, απέστειλαν σχετικό αί
τημα προς την 5η ΥΠΕ, με την οποία ζητούσαν 
την ενίσχυση του Αχιλλοπούλειου με τέσσερα 
άτομα επικουρικό προσωπικό. Η 5η ΥΠΕ ενέ- 
κρινε το σχετικό αίτημα και με τη σειρά της το 
απέστειλε εδώ και έναν μήνα αντίστοιχο στο 
υπουργείο το οποίο ωστόσο ακόμα δεν έχει 
προχωρήσει στην έγκριση των εν λόγω προσλή
ψεων, με τον κ. Μεϊκόπουλο να ζητά να επι
σπευστεί η διαδικασία.
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1  Υποβαθμισμένο το Κέντρο Υγείας Σκοπέλου
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 462.44 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΚΡΑΥΓΗ ΑΓΩΝΙΑΣ ΤΗΣ ΤΟΠΙΚΗΣ ΚΟΙΝΩΝΙΑΣ

Υποβαθμισμένο το Κέντρο Υγείας Σκοπέλου
Κινητοποιήσεις με κατεπείγοντα αιτήματα από φορείς και κατοίκους του νησιού

Μαζική κινητοποίηση με αίτημα τη βελτίωση της εικόνας του Κέντρου Υγείας Σκοπέλου

Μ
ήνυμα διαμαρτυρίας για τη δραματική 
κατάσταση, στην οποία βρίσκεται το 
Κέντρο Υνείας Σκοπέλου, τόσο από 
πλευράς υποστελέχωσης, όσο και κτιριακών 

υποδομών και εξοπλισμού έστειλαν χθες με ογ
κώδη συγκέντρωση στον προαύλειο χώρο του 
μαζικά φορείς της Σκοπέλου.

Η κινητοποίηση, η δεύτερη σε έναν μήνα, 
και η μεγάλη συμμετοχή εργαζομένων, ανέρ
γων, αυτοαπασχολουμένων, συνταξιούχων 
απέδειξε ότι όχι μόνο δεν υπάρχει κανένα πε
ριθώριο αναμονής για την επίλυση των τερά
στιων προβλημάτων που αντιμετωπίζει η μο
ναδική δημόσια μονάδα υγείας του νησιού, αλ
λά και τη διάθεση κλιμάκωσης του αγώνα.

Στη συγκέντρωση χαιρετισμό απηύθυναν ο 
πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Αγγε
λος Ξηντάρης, εκ μέρους του Συνδικάτου ΟΤΑ 
Ν. Μαγνησίας ο Γιώργος Γούλας, ο πρόεδρος 
του Σωματείου Οικοδόμων Σκοπέλου Ευάγγε
λος Κορέντης, ενώ κεντρική ομιλήτρια ήταν η 
πρόεδρος του Συλλόγου Γυναικών Σκοπέλου 
Εύη Ταλαδιανού.

Απευθυνόμενη οτους κατοίκους του νηοιού, 
η κ. Ταλαδιανού υπογράμμισε ότι θα συνεχι
στούν οι κινητοποιήσεις «προκειμένου να 
διεκδικήσουμε ακόμα πιο μαζικά το αδιαπραγ
μάτευτο δικαίωμά μας στη δημόσια και δωρε
άν υγεία».

Αναλύοντας τις θέσεις της, η πρόεδρος του

Συλλόγου Γυναικών Σκοπέλου στηλίτευσε την 
πολιτική μείωοης της κρατικής χρηματοδότη
σης, ενώ παράλληλα έκρουσε τον κώδωνα 
του κινδύνου, τονίζοντας ότι: «Βρισκόμαστε 
μπροστά στη μοναδική δομή υγείας του νησι
ού μας που κινδυνεύει να καταρρεύσει, μετα
φορικά και κυριολεκτικά», κάνοντας παραλλη
λισμό με τα προβλήματα του Νοσοκομείου Βό
λου, του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς και άλλων 
συναφών δομών.

«Στη Σκόπελο του 2020, οι οξυμένες ανάγ
κες ντόπιων και επισκεπτών θα εξακολουθούν 
να καλύπτονται με ανανεούμενες μετακινή
σεις ιατρών από τη χερσαία Μαγνησία και τους 
υπόλοιπους νομούς της Θεσσαλίας, ενώ σε λί
γο καιρό θα παύσει και η στοιχειώδης υποστή
ριξη από ακτινολόγο με ό,τι κινδύνους και έξο
δα συνεπάγεται αυτό για τις λαϊκές οικογένει
ες» επισήμανε.

Κοινά αιτήματα
Η κ. Ταλαδιανού έκανε λόγο για «εμπαιγμό 

προς το νησί, για τα σοβαρά ζητήματα υποστε
λέχωσης και απαξίωσης των δομών του Κέν
τρου Υγείας», προτρέποντας φορείς και κατοί
κους σε μαζικές κινητοποιήσεις.

Συνοψίζοντας τα κοινά αιτήματα υπογράμμι
σε ότι οι διεκδικήσεις είναι: ^Αναβαθμισμένη 
δημόσια και δωρεάν υγεία με κρατική χρημα
τοδότηση.
• Αμεση κάλυψη των κενών θέσεων παθολό

γων και ακτινολόγου, οδοντιάτρου.
• Προσλήψεις μόνιμου νοσηλευτικού προσω
πικού και οδηγού ασθενοφόρου για να στελε
χώνονται όλες οι βάρδιες.
• Επίσπευση της έκδοσης αποτελεσμάτων 
της προκήρυξης 2Κ/2019.
• Μονιμοποίηση των επικουρικών και συμβα- 
σιούχων εργαζομένων.
• Επισκέψεις γιατρών ειδικοτήτων σε τακτά 
διαστήματα.
• Πλωτό μέσο μεταφοράς, πλήρως εξοπλι
σμένο για έκτακτα περιστατικά.
• Επισκευή του ελικοδρομίου.
^Αναβάθμιση των ιατρείων σε Γλώσσα και 
Κλήμα, ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός, καμία 
έλλειψη σε αναλώσιμα υλικά.

• Αύξηση στους μισθούς, αναγνώριση όλης 
της προϋπηρεσίας, επαναφορά 13ου - 14ου 
μισθού.
• Αμεση λήψη μέτρων υγείας και ασφάλειας, 
ένταξη στα ΒΑΕ. Καμία περικοπή στο επίδομα 
ανθυγιεινής εργασίας, αντίθετα διεύρυνση και 
επέκτασή του.
• Η δημοτική αρχή να διεκδικήσει χρηματο
δότηση από την κυβέρνηση για την επιδότηση 
του ενοικίου των γιατρών που θέλουν να υπη
ρετήσουν στο νησί.
• Αμεσα ολοκληρωμένη μελέτη και χρηματο
δότηση επισκευής και αποκατάστασης των 
φθορών, ανακαίνισης του κτιρίου και του ια- 
τροτεχνολογικού και ηλεκτρολογικού εξοπλι
σμού, θέρμανσης και κλιματισμού.
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1  ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ: Αλλάζουν 13 διοικητές και
αναπληρωτές σε δημόσια νοσοκομεία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Επιφάνεια: 288.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Αλλάζουν 13 διοικητές 
και αναπληρωτές 
σε δημόσια νοσοκομεία
ΑΛΛΑΖΟΥΝ 13 διοικητές και ανα
πληρωτές διοικητές στα δημόσια 
νοσοκομεία, μετά από παραιτήσεις 
έξι προσώπων και ανακλήσεις από 
το υπουργείο Υγείας της εντολής 
διορισμού για άλλους επτά. Τα νέα 
ονόματα -111 στο σύνολο- ανακοί
νωσε χθες το υπουργείο Υγείας, ένα 
μήνα μετά την πρώτη ανακοίνωση 
των ονομάτων των νέων διοικήσεων 
και τις αντιδράσεις που ακολούθη
σαν.

Συγκεκριμένα, από την Αττική αλ
λάζουν τρεις αναπληρωτές διοικητές: 
Στο «Σισμανόγλειο» με αρμοδιότητα 
το «Αμαλία Φλέμινγκ» τοποθετείται 
ο Ιωάννης Ευθυμιάδης αντί του Αδα
μάντιου Γάκη. Στο Παίδων «Αγία Σο
φία» νέος αναπληρωτής διοικητής 
διορίζεται ο Ιωάννης Παύλου αντί 
της Ελευθερίας Πικρού, που ήταν η 
αρχική επιλογή του υπουργείου και η 
οποία παραιτήθηκε σύμφωνα με τις 
πληροφορίες. Στο «Παίδων Πεντέ
λης» νέα αναπλπρώτρια διοικήτρια 
τοποθετείται η Ευσταθία Κατοίκου.

Νέα πρόσωπα
Κοινός διοικητής στο Γ.Ν. Σύρου 
και Γ.Ν. και Κ.Υ. Νάξου ανακοινώ
θηκε ο Μιχάλης Ζουλούφος μετά 
από παραίτηση του Κωνσταντίνου 
Παράσχου, ενώ αλλάζει και ο διοι
κητής του Νοσοκομείου Κω, για τον 
οποίο είχαν εκφραστεί πολλαπλές 
αντιδράσεις, ιδιαίτερα για ρατσιστικά 
σχόλια που έγραφε στα μέσα κοινω
νικής δικτύωσης. Τη θέση του Τάσου 
Τσαχουργιαννίδη παίρνει πλέον ο 
Σταμάτης Βασιλειάδης.

Επιπλέον, αλλάζει ο διοικητής του 
Νοσοκομείου Καλύμνου, μετά από 
παραίτηση, και διορίζεται ο Γεώργι
ος Λαζαρίδης, ενώ στο Νοσοκομείο

Σερρών νέος αναπληρωτής διοι
κητής τοποθετείται ο Παναγιώτης 
Πεγίδης.

Στη θέση του ΘΟχρονου Κων
σταντίνου Πατέρα στο Νοσοκομείο 
Καρδίτσας, η τοποθέτηση του οποίου 
έφερε πληθώρα αντιδράσεων, κυρί
ως για την ηλικία του, τοποθετείται ο 
Δημήτρης Κεχαγιάς. Στο Νοσοκομείο 
Λειβαδιάς-Θηβών αναπληρωτής δι
οικητής τοποθετείται ο Κωνσταντίνος 
Χροναίος, στη θέση του Κωνσταντί
νου Τυρηνόπουλου, που επίσης είχε 
παραιτηθεί πριν από λίγες ημέρες, 
για λόγους ευθιξίας.

Παραιτήθηκε, επίσης, ο αναπλη
ρωτής διοικητής του Γ.Ν. Ηλείας με 
αρμοδιότητα την Αμαλιάδα, Θεόδω
ρος Θεοδωρακόπουλος. Στη θέση 
του διορίζεται η Ειρήνη Αγγελά- 
κου.

Τρία άτομα αλλάζουν και στην 
Κρήτη, όλα κατόπιν ανάκλησης εντο
λής διορισμού από το υπ. Υγείας μετά 
τον έλεγχο των δικαιολογητικών και 
των βιογραφικών τους. Αναπληρω
τής διοικητής στα Χανιά τοποθετείται 
ο Εμμανουήλ Μπολώτης, στη θέση 
του Εμμανουήλ Φραγκάκη, αναπλη- 
ρώτρια διοικήτρια στο Γ.Ν. Λασιθίου 
με αρμοδιότητα τη Σητεία η Μαρία 
Δαρατσιάνου, στη θέση του Λεωνίδα 
Τερζή, και αναπλπρώτρια διοικήτρια 
στο Γ.Ν.-Κ.Υ. Νεαπόλεως η Βασιλική 
Ειρήνη Χατζέα, στη θέση του Γεωρ
γίου Μπαρμπούνη.

Το υπουργείο Υγείας, στην ανα
κοίνωσή του, επισημαίνει ότι το 
77% των διοικητών είναι κάτοχοι 
μεταπτυχιακών τίτλων σπουδών 
και διδακτορικών. «Το ποσοστό αυτό 
υπερβαίνει το 80% για τους διοικη
τές των μεγάλων νοσοκομείων».

ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  Δέσμευση Ιβάν Σαββίδη για το ΑΧΕΠΑ
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 309.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΙ ΝΕΕΣ ΧΟΡΗΓΙΕΣ

Δέσμευση Ιβάν 
Σαββίδη για 
το ΑΧΕΠΑ

Την ίϊτορινολαρυγγολογική κλι
νική του νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ 
της Θεσσαλονίκης επισκέφΟηκε 
χθες ο Ιβάν Σαββίδης. «Θα συνε- 
χίσω να επενδύω εδώ» δήλωσε 
μεταξύ άλλων ο ισχυρός άντρας 
του ΠΑΟΚ. ΣΕΛ 3
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1  Δέσμευση Ιβάν Σαββίδη για το ΑΧΕΠΑ
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επίσκεψη Σαββίδη στο ΑΧΕΠΑ όπου ανακοίνωσε συνέχεια επενδύσεων
Την Ωτορινολαρυγγολογική κλινική 

του νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ της Θεσσα
λονίκης επισκέφθηκε χθες ο Ιβάν Σαβ- 
βίδης. «Θα συνεχίσω να επενδύω εδώ» 
δήλωσε μεταξύ άλλων ο ισχυρός άντρας 
του ΠΑΟΚ. Η οικονομική ενίσχυση της 
Παιδοογκολογικής Πτέρυγας του νοσο
κομείου ΑΧΕΠΑ τα τελευταία χρόνια 
φέρει την υπογραφή του ΠΑΟΚ και του 
Ιβάν Σαββίδη. Στα έξι χρόνια που ο κ. 
Σαββίδης στηρίζει την Παιδοογκολογι- 
κή Πτέρυγα, έχει συμβάλει στην αγορά 
μηχανημάτων, ενώ έχει καλύψει τους 
μισθούς για την εργασία 14 ιατρών που 
εργάζονταν κι εργάζονται στην Πτέρυγα 
προκειμένου να φροντίζουν τα περισσό
τερα 200 παιδιά που έχουν νοσηλευτεί 
στο ΑΧΕΠΑ. Παράλληλα, ο Ιβάν Σαβ
βίδης στέκεται και στο πλευρό της Ωτο- 
ρυνολαρυγγολικής κλινικής του νοσο
κομείου ΑΧΕΠΑ, καθώς είναι ιδιαίτερα 
ευαισθητοποιημένος στον συγκεκριμένο 
τομέα, δεδομένου ότι η μητέρα του αν

τιμετώπιζε πρόβλημα ακοής. Για τον λό
γο αυτό εξάλλου, πριν μερικούς μήνες 
είχε κάνει δωρεά, ιατρικών μηχανημά
των και εξοπλισμού στην συγκεκριμένη 
Κλινική, ενώ και χθες δήλωσε πως θα 
συνεχίσει να επενδύει ώστε να βοηθήσει

με αυτό τον τρόπο αρκετούς συνανθρώ
πους μας.

Κατά την επίσκεψη του, ο ισχυρός 
άντρας του ΠΑΟΚ δήλωσε ότι: «Κα- 
ταρχήν δεν συνηθίζω να ελέγχω τις δου
λειές που κάνω. Ο Θεός ελέγχει τη συ

νείδηση μας. Απλά ήθελα να δω τι δου
λειά γίνεται σε αυτή την κατεύθυνση. 
Έχω πες ότι έχω μεγάλη συναισθηματι
κή φόρτιση όσον αφορά σε αυτή την 
κλινική. Εγώ θα επενδύσω χρήματα 
εδώ. Η ομάδα των γιατρών έχει δείξει 
ότι εδώ και πρέπει και μπορείς να επεν
δύσεις. Εδώ οι γιατροί επιστρέφουν τον 
κόσμο στην κανονικότητα της ζωής».

Πρόσθεσε πως από μικρός ήξερε αυ
τή τη διαδικασία. «Όταν μπορούσα να 
έχω την καλύτερη συμβουλή από τους 
καλλίτερους γιατρούς για τη μητέρα 
μου, ήθελα να γίνει κάτι για να μπορέ
σει να ακούσει έστω και για μία ημέρα. 
Αλλά τότε ήταν αργά. Αν γίνονταν εγ
καίρως όλα θα το διορθώναμε. Είμαι 
πολτό ευτυχισμένος που τώρα αυτά τα 
παιδιά μπορούν εγκαίρως να το κάνουν. 
Θα μεγαλώσουν σαν κανονικά μέλη της 
κοινωνίας», σημείωσε και έδωσε ένα 
μήνυμα για τα Χριστούγεννα: «Όλοι να 
μπορούμε να ακούμε».

Από την πλευρά του ο διευθυντής της 
ΩΡΑ κλινικής του Πανεπιστημιακού 
Νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ, Δρ. Ιωάννη 
Κωνσταντινίδης, σημείωσε: «Θέλω να 
ευχαριστήσω τον Ιβάν Σαββίδη για τη 
γενναιόδωρη βοήθεια. Τα χρήματα αυτά 
θα πιάσουν τόπο. Να είναι αυτό κίνητρο 
και για άλλους αρωγούς στην προσπά
θεια μας. Η πατρίδα μας έχει ανάγκη να 
ενώσουμε τις δυνάμεις μας. Υπάρχουν 
άνθρωποι που βοηθούν κι αυτό προσω
πικά με αγγίζει πάρα πολύ».

Συμπλήρωσε με ένα ρητό πως: «Η 
Ρωμανία κι αν ’πέρασεν ανθεί και φέρει 
κι άλλο», με τον Ιβάν Σαββίδη να απαν
τάει πως: «Θα έχετε ότι χρειαστείτε!».
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1  Απαράδεκιε8 καθυστερήσει στην επιβεβαίωση ins
διάγνωσηε του Η IV

Πηγή: FINANCE MARKETS
VOICE

Σελ.: 28 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Επιφάνεια: 356.32 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 1650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΕΓΝΩΣΜΕΝΟΙ ΟΙ ΟΡΟΘΕΤΪΚΟΙ ΑΣΘΕΝΕΙΣ

Απαράδεκιε8 καθυστερήσει στην επιβεβαίωση ins διάγνωσηε του ΗIV

Ο
Σύλλογοε Οροθετικών Ελλάδαε «θετική Φωνή» εκφράζει 
την έντονη αγανάκτησή του, καθώε, για μία ακόμη φορά, 
έχει διακοπεί η πρόσβαση των ασθενών στην επιβεβαίωση ms 

διάγνωσηε HIV, λόγω έλλειψηε αντιδραστηρίων στα Κέντρα 
Αναφοράε, τόσο στην Αθήνα όσο και στη Θεσσαλονίκη.
Ωε αποτέλεσμα, επιτείνεται η αγωνία που βιώνουν σε αυτή την 
εξαιρετικά ευαίσθητη στιγμή ms διάγνωσηε και εμποδίζεται η 
άμεση έναρξη αντιρετροϊκήε θεραπείαε, κάτι που θέτει σε κίν
δυνο mv υγεία rous. Σύμφωνα με xis κατευθυντήριεε οδηγίεε 
του Εθνικού Οργανισμού Δημόσιαε Υγείαε (ΕΟΔΥ), για mv επι
βεβαίωση μίαε νέαε διάγνωσηε HIV και mv καταγραφή ms στο 
μητρώο ασθενών του οργανισμού, θα πρέπει να έχει προηγη- 
θεί η διενέργεια μίαε συγκεκριμένηε εργαστηριακήε εξέτασηε. 
Ωστόσο, τιε τελευταίεε εβδομάδεε, τα Κέντρα Αναφοράε δεν 
διαθέτουν αντιδραστήρια, λόγω μη έγκαιρηε ανανέωσηε ms 
σύμβασηε xpnμaτoδόmσns.
Όπωε τονίζει η θετική Φωνή, ο ΕΟΔΥ οφείλει να αντιμετωπί
σει άμεσα και μόνιμα όλα τα γραφειοκρατικά προσκόμματα 
που απειλούν mv υγεία και τη ζωή των οροθετικών ατόμων και

να προασπίσει στην πράξη τη Δημόσια Υγεία. Κάθε δικαιολο
γία και κάθε αναβολή είναι απαράδεκτεε, καθώε ο επιβεβαιω- 
τικόε έλεγχοε:
Α.'Εχει εξαιρετικά χαμηλό κόστοε, αφού κάθε εξέταση δεν 
υπερβαίνει τα 35 ευρώ.

Β. Αφορά μικρό και περιορισμένο αριθμό ατόμων, περίπου 600 
ετησίωε, που αντιστοιχούν στιε νέεε διαγνώσειε HIV am χώρα 
μαε, επομένωε μπορεί πολύ εύκολα να προϋπολογιστεί.
Γ. Είναι μία εξαιρετικά κρίσιμη εξέταση, καθώε αποτελεί προ
ϋπόθεση για mv έναρξη παρακολούθησηε και θεραπείαε, η 
οποία βελτιώνει mv υγεία του ατόμου και ταυτόχρονα το καθι
στά μη μεταδοτικό.

Έγκαιρη πρόβλεψη
Στο πρόσφατο επιδημιολογικό δελτίο του ΕΟΔΥ, καταγράφεται 
μία μείωση ms τάξηε του 12% στιε νέεε διαγνώσειε HIV. Ωστό
σο, η τάση αυτή θα πρέπει να εξεταστεί υπό το πρίσμα των 
εμποδίων στην πρόσβαση στιε διαγνωστικέε εξετάσειε. Πα τον 
λόγο αυτό, ο Σύλλογοε καλεί τη νέα διοίκηση του Οργανισμού 
να εγγυηθεί όχι μόνο mv άμεση αποκατάσταση ms πρόσβασηε 
των ασθενών στον επιβεβαιωτικό έλεγχο, αλλά και mv εφαρ
μογή ενόε μηχανισμού που θα προβλέπει και θα επιλύει έγκαι
ρα τιε αστοχίεε του συστήματοε που σχετίζονται με τη διάγνω
ση και mv παρακολούθηση των ασθενών. _____■
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1  Ο Κικίλιας γιατί δεν ασχολείται με τον ΕΟΠΥΥ;
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-12-2019

Επιφάνεια: 151.09 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το Μαξίμου «γκρινιάζει» για ious... 
Συριζαίοικ διοικητέε του Βασίλη
Ο

με τον ΕΟΠΥΥ;
Φαίνεται πως το κλίμα για τον Βασίλη Κικίλια στο υπουργείο 

Υγείας είναι ιδιαίτερα βαρύ, καθώς οι «εχθροί» του θεωρουν πως 
δεν ενδιαφέρεται για τον ΕΟΠΥΥ, ενώ έχει αφήσει ακέφαλες τις 
περισσότερες διοικητικές επιτροπές. Ταυτόχρονα, τον κατηγο
ρούν ότι στις υπηρεσίες του ζουν και βασιλεύουν ΠΑΣΟΚοι και 
ΣΥΡΙΖΑίοι τους οποίους δεν μπορεί να διαχειριστεί ούτε στοι

χειωδώς. Με τι πολιτικά προσόντα άλλωστε... 
Στον ΕΟΠΥΥ, διοικητής παραμένει ο διορι- 

σθείς από τον ΣΥΡΙΖΑ, Βασίλης Πλαγιαννάκος, 
την παραίτηση του οποίου θέλει οπωσδήποτε 
ο Κικίλιας, αλλά δεν λέει το παραμικρό. «Ούτε 
καν τον έχει πάρει τηλέφωνο για τα τρέχοντα 

και μια φορά που πήγε στον ΕΟΠΥΥ, 
τον περασμένο Σεπτέμβριο, έφυ

γε τρέχοντος...», σχολιάζουν 
καυστικά εργαζόμενοι του 
υπουργείου.

Το πρωθυπουργικό γρα
φείο, πάντως, είναι ιδιαίτε
ρα ενοχλημένο με τον 
υπουργό... Ανασχηματι
σμός έρχεται!
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1  «Φταίει που πέθανε»! Το νοσοκομείο όπου
ξεψύχησε η άτυχη μεσίτρια ρίχνει την ευθύνη στην ίδια

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Επιφάνεια: 500.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ



13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Φταίει που πέθανε»! Το νοσοκομείο όπου ξεψύχησε η άτυχη μεσίτρια
ρίχνει την ευθύνη στην ίδια

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Ο γιατρός1

1 ΓΗ ψ ■

XI 1 xJfimk )

«Φταίει που πέθανε»! Το νοσοκομείο 
όπου ξεψύχησε η άτυχη ρεσίτρια 
ρίχνει την ευθύνη στην ίδια
Υπόμνημα-σοκ που επιρρίπτει ευθύνες 
για τον θάνατο της 36χρονης μεσίτρι- 
ας και μητέρας τριών παιδιών Ντιάνας 
Τσαμτσίδηστην... ίδια(!)υπέβαλετοΙπ- 
ποκράτεισ Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης, 
στο πλαίσιο της αγωγύς που έχει καταθέ
σει η οικογένεια της, διεκδικώντας απο
ζημίωση για τον χαμό της.

Η άτυχη γυναίκα, που έχασε τη ζωή 
της κατά τη διάρκεια επέμβασης από ει
δικευόμενο γιατρό του νοσοκομείου, ο 
οποίος στη συνέχεια πέταξε το άψυχο 
σώμα της σε από
κρημνη περιοχή 
της Χαλκιδικής, 
τον Απρίλιο του 
2017, σύμφωνα 
με τους ισχυρι
σμούς του νο
σοκομείου, με 
τη συμπεριφο
ρά της έθεσε 
τον εαυτό της 
σε κίνδυνο! Συ
γκεκριμένα, στο 
επίμαχο υπό
μνημα το Ιππο- 
κράτεισ επικα
λείται συντρέ- 
χον πταίσμα της 
μεσίτριας σε ποσοστό 90%, υποστηρίζο
ντας τα εξής: «Ενώ οι καταστάσεις και 
οι συνθήκες αυτές θα ήταν αποτρεπτικές 
για κάθε ενήλικα πολίτη, η ίδια όχι μό
νο εμπιστεύτηκε την υγεία της σε έναν ει
δικευόμενο χωρίς την επίβλεψη ειδικών 
ιατρών, απεναντίας ζήτησε από αυτόν 
να γίνει η θεραπευτική μέθοδος χωρίς 
την παρουσία τρίτων».

Και μπορεί σε ποινικό επίπεδο ο κα
τηγορούμενος γιατρός του νοσοκομείου 
να έχει καταδικαστεί σε ισόβια κάθειρ
ξη για τη δολοφονία της 36χρονης συζύ
γου και μητέρας, όμως στην αστική δια
μάχη της οικογένειας του θύματος το νο
σοκομείο υποστηρίζει πως η εκλιπούσα 
θα έπρεπε να αντιληφθεί την αμελή συ
μπεριφορά του ειδικευόμενου γιατρού 
και να μην πρσχωρήσει στην επέμβαση!

Μάλιστα, κατά τους ισχυρισμούς του 
Ιπποκρατείου, η άτυχη 36χρονη μπή
κε με τη θέλησή της σε μια διαδικασιά 
«θεραπευτικής δήθεν μεθόδου, από την 
οποία απούσιαζαν όλα τα χαρακτηρι
στικά μεας ιατρικής πράξης», καθώς η 
επέμβαση δεν έγινε σε χώρο χειρουργεί
ου , ενώ δεν υπήρχε επίβλεψη ειδικού αγ- 
γεισχειρουργού και παρουσία αναισθη- 
σιολόγου για τη χορήγηση αναισθησί
ας. «Αν, λοιπόν,το δικαστήρισ ήθελε να 
κρίνει ότι στοιχειοθετείται η αστική ευ

θύνη του νοσοκομείου, 
τότε στην περίπτωση 
αυτή πρέπει να γίνει 
δεκτό ότι στη δημι- 
ουργία της βλάβης 
συνετέλεσε κατά 
μεγαλύτερο ποσο
στό 90% η συμπερι
φορά της εκλιπού- 
σας» καταλήγει το 
υπόμνημα του Ιπ- 
ποκρατείου.

Την ίδια ώρα, ο 
ούζυγος της 36χρο- 
νης Ντιάνας, μιλώ
ντας στην εκπομπή 
«Αλήθειες με τη Ζή- 

να», δήλωσε... απο
σβολωμένος από τη στάση του νοσο
κομείου, την οποιά δεν τολμά, όπως εί
πε χαρακτηριστικά,να αποκαλύψει στα 
παιδιά του!

«Ηταν πέρα από καθετί που θα μπο
ρούσαμε να περιμένουμε. Σαφέστατα 
το νοσοκομείο δεν θέλει να αναλάβει 
τις ευθύνες. Πώς είναι δυνατόν ένας 
ασθενής μέσα σε δύο επισκέψεις να αξι- 
ολογύσει το ποιόν ενός γιατρού παι να 
προβλέψει τα απρόβλεπτα, όπως εξελί
χθηκαν;» αναρωτήθηκε ο χαροκαμέ
νος ούζυγος. «Το νοσοκομείο ήταν αυ
τό που είχε την υποχρέωση να επιβλέψει 
και να ελέγξει τον συγκεκριμένο ειδι
κευόμενο γιατρό» πρόσθεσε, επισημαί- 
νοντας πως «απεδείχθτ] ότι το νοσοκο
μείο έδειξε αμέλεια και ανεπάρκεια να 
τον ελέγξει».

Υπομνημα-σοκ για 
τον θάνατο ms Ntiovos 
κατά τη διάρκεια 
επέμβηση$απΰ 
νιατρό που την πέταξε 
νεκρή σε γκρεμό
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1  ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ Μεταφορά 22χρονου από
το Δρομοκαΐτειο

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-12-2019

Επιφάνεια: 59.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ

Μεταφορά 22χρονου 
από το Δρομοκαΐτειο
Την άμεση μεταφορά σε ειδικό 
ξενώνα για παιδιά με αυτισμό, του 
22χρονου που εδώ και ενάμιση χρό
νο νοσηλεύεται στο Δρομοκαΐτειο σε 
ακατάλληλες συνθήκες και δεμένος 
στο κρεβάτι του, ζητεί από τους αρ
μόδιους το Σωματείο Εργαζομένων 
του νοσοκομείου. Σε επιστολή του 
ο πρόεδρος του Σωματείου και της 
ΠΟΕΔΗΝ κ. Μιχάλης Γιαννάκος ση
μειώνει, «εμείς οι εργαζόμενοι στο 
Δρομοκαΐτειο αισθανόμαστε ντροπή 
και συνάμα τύψεις που είμαστε ανα
γκασμένοι να καθηλώνουμε το παιδί 
για να μην αυτοτραυματιστεί», προ
σθέτοντας ότι οι σοβαρές ελλείψεις 
προσωπικού στο νοσοκομείο δεν 
επιτρέπουν καλύτερη φροντίδα.
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